

Newtbec

NEW WAY OF BEING CHURCH

Hari Minggu Biasa ke-30
(Minggu Misi)

GARAM DAN TERANG DUNIA: PERSEKUTUAN, PENYERTAAN DAN MISI

FOKUS BULANAN:

PESTA PERAWAN MARIA, RATU ROSARIO (7 OKTOBER)



Kamu Akan Menjadi Saksiku

Minggu Misi Sedunia, yang dimulakan pada tahun 1926 oleh Paus Pius XI, dan disambut setiap tahun adalah 'pesta solidaritas sejagat agar umat Katolik di seluruh dunia diingatkan tentang tanggungjawab kita bersama untuk penginjilan dunia.' (Konferensi para Uskup AS)

Tahun ini, Paus Fransiskus memilih tema, 'Kamu akan menjadi saksiKu,' (Kisah Para Rasul 1:8) dan mesej utamanya ialah, 'Setiap orang Kristian dipanggil untuk menjadi misionaris dan saksi kepada Kristus. Dan Gereja, komuniti murid-murid Kristus, tidak mempunyai misi lain selain daripada membawa Injil ke seluruh dunia dengan memberi kesaksian tentang Kristus.'

'Menginjil adalah identiti Gereja.' Tambah Bapa Suci, 'Dalam penginjilan, teladan kehidupan Kristian dan pewartaan Kristus tidak dapat dipisahkan. Seorang sedang melayani untuk yang lain.'

Kita semua dipanggil untuk misi, tidak ada yang terlepas. Apakah yang dapat kita pelajari daripada Kitab Suci hari ini sambil kita mengingati panggilan Tuhan bagi setiap daripada kita untuk menjadi saksiNya?

Mazmur 34 dikaitkan dengan Daud, yang diurapi Allah untuk menggantikan Saulus sebagai raja tetapi Saulus sedang mencari nyawanya. Daud mengambil tindakan sendiri dan dia melarikan diri. Dia berpura-pura gila kerana dia takut. Dalam keadaannya, 'orang miskin itu menangis dan Tuhan mendengarnya.' Daud menjadi Raja Israel dan pergi untuk menjadi saksi yang boleh dipercayai kepada Tuhan.

Bukankah tangisan Daud adalah tangisan kita? Bersama-sama dengan tangisan ketidakberdayaan itu, kita kadang-kadang percaya pada yang terburuk dan kita bersedia untuk menerima hukuman kita.

Namun, Allah tahu apabila seorang pendosa bertobat kerana Sirakh 35 memberitahu kita, 'doa orang yang hina menembusi awan.' Allah mahu kita tahu bahawa kita bukan dosa kita. Allah tidak memaafkan dosa kita tetapi apabila orang berdosa Kembali kepadaNya, Dia mengampuninya. Banyak orang berdosa yang bertobat telah menjadi saksi besar!

Surat Paulus dalam 2 Timotius 4 mengungkapkan hati yang menyesal pada garis penamat pelayanannya. Dia adalah saksi yang boleh dipercayai dan melayani Kristus sehingga akhir.

Semasa kita menjalani kehidupan seharian kita berusaha untuk memenuhi panggilan kita, janganlah kita takut untuk mendekati Allah dan mencari belas kasihNya apabila kita sesat. Biarkan Pemungut mengajar kita kerendahan hati supaya kesombongan tidak menghalang, semasa kita berusaha untuk menjadi Murid-murid Kristus yang keluar dalam misi. ✚

PETIKAN TULISAN SUCI UNTUK DIHAFAL:

... kamu akan menjadi saksiKu di Yerusalem dan di seluruh Yudea dan Samaria dan sampai ke ujung bumi.

(Kis. 1:8)

AYAT SUCI MINGGU INI

Sirakh (Eklestias) 35:
12-14, 16-18;Mazmur 33: 2-3,
17-19, 23;

2 Timotius 4:6-9, 16-18;

Lukas 18: 9-14